
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 25. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 379
Vil ministeren redegøre for, hvordan ministeren forholder sig til den høje fejlprocent i de 
ikke-påklagede sager på handicapområdet, som det fremgår af Rigsrevisionens beretning 
”Forvaltningen af handicapområdet” fra marts 2022, og vil ministeren f.eks. tage initiativ til 
endnu en stikprøvekontrol i Ankestyrelsen, så det kan efterprøves, om det virkelig kun er 
blandt de påklagede sager, der findes et problem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Kjærsgaard (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpksekr@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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